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Protokół Nr LXVII/2023 

z LXVII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 28 lutego 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:36 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 29.12.2022 r.; 13.01.2023 r. oraz 2.02.2023 r.   

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku; 

3) uchylenia Uchwały nr LV/417/2022 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Gołdap dotyczących budżetu obywatelskiego; 

4) zmiany Uchwały Nr XLII/333/2021 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gołdap; 

5) zmiany Uchwały Nr XLII/334/2021 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

6) określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz za usługi opróżniana zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych; 

7) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie Gminy Gołdap na rok 2023”; 

8) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok. 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2022 rok 

8. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok 

9. Interpelacje radnych 

10. Zapytania radnych 

11. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
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12. Wolne wnioski 

13. Zamknięcie sesji                                                                 

  

Do pkt 1 

LXVII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w dniu wczorajszym wpłynął wniosek radnego 

Andrzeja Tobolskiego w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia poparcia 

członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

W głosowaniu jawnym głosami 4 za, 8 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek nie został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenia poparcia członkostwa radnego Andrzeja Tobolskiego w Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (8) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Wałejko 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski złożył wniosek o zmiany porządku posiedzenia poprzez zdjęcie z porządku 

obrad w punkcie 6 podpunktu 7) przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gołdap na 2023 rok" ze względu na wątpliwości radnego związane  

z możliwym przepłacaniem za wykonywane usługi i sprawdzenie dokumentacji w tym zakresie. 

   

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez zdjęcie z porządku obrad w punkcie 6 podpunktu 7) przyjęcia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gołdap na 2023 rok". 

W głosowaniu jawnym głosami 3 za, 7 przeciw, 3 wstrzymujące się, 1 brakiem głosu wniosek nie został 

przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zdjęcie z porządku obrad w punkcie 6 podpunktu 7) przyjęcia "Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gołdap na 2023 

rok".  
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Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marian Chmielewski, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (7) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 
 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 29.12.2022 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

29.12.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymujący się, 1 brakiem głosu  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 29.12.2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 13.01.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

13.01.2023 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 2 wstrzymujące się, 1 brakiem głosu  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 13.01.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 



 

4 
 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu sesji  

z dnia 2.02.2023 r.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

2.02.2023 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymujący się, 1 brakiem głosu  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 2.02.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Wawrzyn 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym.  

Powiedział, że ze względu na panujące warunki pogodowe trwa przerwa w realizacji inwestycji. Przerwa dotyczy  

m.in. inwestycji w Kośmidrach oraz na Armii Krajowej. Rozpoczęto prace termomodernizacyjne w Szkole 

Podstawowej nr 3 realizowane w ramach projektu „Kompleksowa modernizacja energetyczna trzech budynków 

oświatowych w Gminie Gołdap” dofinansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 

na lata 2014-2020. Przekazano teren robót w Szkole Podstawowej w Pogorzeli w celu realizacji prac 

termomodernizacyjnych w ramach projektu „Kompleksowa modernizacja energetyczna trzech budynków 

oświatowych w Gminie Gołdap” dofinansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 

na lata 2014-2020. Gmina Gołdap spłaciła do tej pory ponad 26 000 000,00 obligacji oraz kredytów.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy od poprzedniej sesji były prowadzone 

rozmowy, spotkania, wymiana pism z Urzędem Marszałkowskim dotycząca inwestycji budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego. W przypadku odbytych spotkań bądź wymiany pism zwrócił się o przedstawienie 

końcowych decyzji, ustaleń. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że cały czas utrzymywany jest kontakt z instytucjami, 

które mają bądź potencjalnie mogą mieć wpływ na dalszy ciąg inwestycji. Zaproponował radnemu,  

by następnego dnia przyszedł do urzędu celem uzyskania informacji w danym zakresie.  

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 1 stycznia wraz z Burmistrzem Gołdapi złożył życzenia noworoczne mieszkańcom gminy 

Gołdap. 25 stycznia odbyła się msza święta od radnych w intencji ś.p. Marka Mirosa. 3 lutego odbyło się 

spotkanie choinkowe w świetlicy wiejskiej w Kozakach w którym wzięła udział radna Janina Pietrewicz. 4 lutego 

odbył się dzień sołtysa. 14 lutego Ekowalentynki 2023 r. czyli Kochamy Recykling - akcja coroczna w Szkole 

Podstawowej nr 2.  Wziął udział w danej akcji wraz z radną Janiną Pietrewicz, Zofią Syperek, Józefem 

Wawrzynem. Poinformował również o pracach Rady Miejskiej oraz Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym.  
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Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że plan dochodów po zmianach wynosi 109.360.352,58 zł; 

plan wydatków po zmianach wynosi 118.939.278,71 zł; deficyt budżetu wynosi 9.578.926,13 zł; przychody 

budżetu wynoszą 13.078.926,13 zł; rozchody budżetu wynoszą 3.500.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023 – 2040 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr LXVII/492/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr LXVII/493/2023 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału WKS Pani Justyny 

Charkiewicz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr LV/417/2022 Rady Miejskiej 

w Gołdapi z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Gołdap 

dotyczących budżetu obywatelskiego. 

 

Kierownik Wydziału WKS Pani Justyna Charkiewicz powiedziała, że e uchwale nr LXIV/482/2022 Rady 

Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2023 rok  

nie zostały wyodrębnione środki finansowe na ten cel.   
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 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 10 za, 3za, 1 wstrzymującym się uchwała 

została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia Uchwały nr LV/417/2022 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Gołdap dotyczących budżetu obywatelskiego  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz,  

Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Makarewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr LXVII/494/2023 

/w załączeniu/ 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do pracownika Wydziału WIK Pani Magdy 

Zymkowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/333/2021 Rady Miejskiej 

w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Gołdap. 

 

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że w stosunku do pierwotnego ww. aktu 

prawa miejscowego najważniejsze wprowadzane zmiany to zmiana sposobu i częstotliwości opróżniania 

nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych oraz osadów w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków oraz sformułowanie nowego zapisu we wszystkich miejscach w regulaminie, gdzie była mowa  

o odpadach budowlanych i rozbiórkowych, tj. z sformułowania pierwotnego: „odpady budowlane  

i rozbiórkowe”, na sformułowanie nowe: „odpady budowlane i rozbiórkowe z gospodarstw domowych”.   

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XLII/333/2021 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gołdap 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

   Uchwała Nr LXVII/495/2023 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do pracownika Wydziału WIK Pani Magdy 

Zymkowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/334/2021 Rady Miejskiej 
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w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że  w stosunku do pierwotnego ww. aktu 

prawa miejscowego najważniejsze zmianą jest to, iż sformułowano nowy zapis we wszystkich miejscach  

w uchwale, gdzie była mowa o odpadach budowlanych i rozbiórkowych, tj. z sformułowania pierwotnego: 

„odpady budowlane i rozbiórkowe”, na sformułowanie nowe: „odpady budowlane i rozbiórkowe z gospodarstw 

domowych”.   

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XLII/334/2021 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 28 września 2021 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr LXVII/496/2023 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Pracownika Wydziału WIK Pani Magdy 

Zymkowskiej o przedstawienie projektu zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat  

za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani  

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz za usługi opróżniana zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 

 

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że zmiana uchwały wynika ze zmiany 

ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. – Prawo wodne, która w ustawie z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach zmieniła definicję nieczystości ciekłych. Poprzednia definicja określała jako nieczystości 

ciekłe same ścieki gromadzone w zbiornikach bezodpływowych, natomiast obecnie zaliczyć do nich również 

możemy osady zgromadzone w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków. W związku z tym, Rada 

gminy dostosowuje uchwały podjęte na podst. art. 6 ust. 2 ustawy o utrzymania czystości i porządku w gminach, 

do zmian wynikających z niniejszej ustawy. Zgłaszamy autopoprawkę, a mianowicie została wprowadzona 

autopoprawka do przedstawionej na wspólnych komisjach uchwały, poprzez wprowadzenie stawki za transport 

nieczystości ciekłych. Ustala się górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługę  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych w wysokości: 

1)  92,00 zł za 1 m3 opróżniania zbiornika bezodpływowego, 

2) 92,00 zł za 1 m3 opróżniania osadnika w instalacji przydomowej oczyszczalni ścieków 

3) 10,00 zł za każdy kilometr transportu nieczystości ciekłych (od punktu opróżniania zbiornika 

bezodpływowego lub osadnika przydomowej oczyszczalni do stacji zlewnej).  

 

Radny Pan Marek Zajączkowski powiedział, że są stawki mocno wygórowane. Pierwszy metr mógłby być  

w kwocie tych 92,00 zł, natomiast do każdego następnego metra cena powinna być podobna do tej ceny, która 

trafia z kolektora. 
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Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że jest to maksymalna stawka, nie jest  

to stawka, którą przedsiębiorcy muszą stosować. Stawki zostały ustalone poprzez konsultacje z przedsiębiorcami, 

którzy posiadają zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i tych przydomowych.  

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, ilu przedsiębiorców świadczy takie usługi  

na terenie gminy. 

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska odpowiedziała, że jest 9 podmiotów - 9 przedsiębiorców, 

którzy posiadają zezwolenie, decyzję na opróżnianie zbiorników bezodpływowych z terenu gminy Gołdap. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn zaproponował, by w najbliższym czasie pomyśleć o tym aby 

podłączać wszystkich producentów tych odpadów do sieci kanalizacji. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 9 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące  

się uchwała została podjęta.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz za usługi 

opróżniana zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wioletta Anuszkiewicz, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, 

Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Józef Wawrzyn 

PRZECIW (1) 

Marian Chmielewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Teresa Dzienis, Anna Staroszczuk-Luto, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr LXVII/497/2023 

/w załączeniu/ 

 

7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Pracownika Wydziału WIK Pani Magdy 

Zymkowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że program określa zasady opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami i ograniczania problemu ich bezdomności. Obejmuje swoim zakresem zapewnienie 

bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie; odławianie bezdomnych zwierząt; obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku 

dla zwierząt;  obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt, elektroniczne znakowanie (czipowanie) zwierząt, 

w szczególności psów i kotów posiadających właścicieli;  poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

usypianie ślepych miotów; wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych  

z udziałem zwierząt. 

 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że ma wątpliwości co do wydatkowania środków  

m. in. na odławianie zwierząt. W gminie Gołdap stawka za odłowienie jest dość wysoka w porównaniu do innych 

gmin. 

Pracownik Wydziału WIK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że w 2014 roku odbył się przetarg  

na odławianie bezdomnych zwierząt. Były dwie oferty, w tym jedna z ofert aktualnego wykonawcy. W 2015 

roku były również dwie oferty, w tym oferta aktualnego wykonawcy. W 2019 roku odbyła się dwukrotnie 

procedura przetargu, zgłosił się jeden podmiot, który chciał realizować tą usługę. W tym roku prawdopodobnie 

będzie przeprowadzony przetarg na dane zadanie. 

W danym temacie odbyła się dyskusja pomiędzy radną Zofią Syperek, radną Moniką Wałejko, radnym 

Andrzejem Tobolskim, radnym Zbigniewem Makarewiczem, Panią Magdą Zymkowską oraz Burmistrzem 
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Gołdapi.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 przeciw, 1 wstrzymującym 

się uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gołdap na rok 2023” 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Marian Chmielewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr LXVII/498/2023 

/w załączeniu/ 

8) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani 

Moniki Wałejko o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Wałejko przedstawiała projekt uchwały.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 
Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr LXVII/499/2022 

/w załączeniu/ 

Do pkt 7 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Wałejko przedstawiła sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej za 2022 rok. Przedstawiła również wyniki czynności kontrolnych zamówienia publicznego „Cyfrowe 

usługi w zakresie udostępniania informacji publicznej Urzędu Miejskiego w Gołdapi.” 

Do pkt 8 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił sprawozdanie 

Komisji za 2022 rok. 

 Do pkt 9 

Brak interpelacji radnych. 
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Do pkt 10 

Radny Pan Andrzej Tobolski przedstawił pytania i zapytania do Burmistrza.  

Radna Teresa Dzienis opuściła posiedzenie – 15:03 

Radna Monika Wałejko opuściła posiedzenie – 15:05 

Radny Marian Chmielewski opuścił posiedzenie – 15:05 

Radny Marek Zajączkowski opuścił posiedzenie – 15:05 

Radna Teresa Dzienis wróciła na posiedzenie – 15:07 

Radna Janina Pietrewicz opuściła spotkanie – 15:08 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił kilkukrotnie uwagę radnemu Andrzejowi Tobolskiemu,  

że odczytywane pytania nie są zapytaniami i aby złożył je na piśmie. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zabrał głos radnemu Andrzejowi Tobolskiemu – 15:12 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz wraz z wiceprzewodniczącym Zbigniewem Mieruńskim złożyli zapytanie 

w sprawie kosztów i planowanych wydatków na świetlice wiejskie. 

Do pkt 11 

Sołtys Sołectwa Babki Jacek Kizik podziękował, że sprzęt sołecki może wrócić do końca marca do sołectwa. 

Zwrócił się o przekazanie protokołu pokontrolnego z przeprowadzonej inwentaryzacji.  

Do pkt 12 

Kierownik Oddziału Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Gołdapi Pan Andrzej Juchniewicz 

przedstawił informację na temat Ekoschematów.  

Radny Zbigniew Makarewicz zapytał, czy  gmina poszukuje środków na usuwanie azbestu, pomimo  

nie zabezpieczenia środków w programie. Powiedział, że naprawy wymagają parkomaty  

w parku miejskim – od kilku miesięcy jeden stoi zepsuty i wskazuje strzałkami inne parkomaty.  

W listopadzie 2022 roku gmina Gołdap dołączyła do stowarzyszenia warmińsko – mazurskich samorządów 

„Pogranicza”. Od chwili przyjęcia do organizacji przedstawiciel gminy nie wziął ani razu udziału  

w organizowanych spotkaniach. W niektórych spotkaniach można było uczestniczyć online. W styczniu 

bieżącego roku nikt nie wziął udziału a spotkanie dotyczyło szlaku Green Velo i możliwości położenia asfaltu 

na tym szlaku. 

Radny Andrzej Tobolski powiedział, by Burmistrz przeprosił za „aferzystę”. Jak nie przeprosi publicznie  

to będzie szukał sprawiedliwości na drodze sądowej.  

  

Do pkt 13 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXVII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 Wojciech Hołdyński  

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


